Snapshots 2014-15 活動剪影

September 2015

Over 1,500 new students pledged to devote their time and effort to excelling in both academic studies and personal development at the First Assembly. The Institute also welcomed a group of over 650 exchange and non-local students from the United States, Germany, Switzerland, the Czech Republic, Austria, Denmark, Finland, Norway, Sweden, South Korea, Malaysia, Myanmar, the Philippines, Australia, Mainland China and Taiwan, among others.

教院新生入學典禮上,逾一千五百名新生承諾:願意付出時間及心力,在學術和個人成長領域,追求卓越。出席典禮的,還有六百五十多名交流生與非本地生。他們分別來自美國、德國、瑞士、捷克、奧地利、丹麥、芬蘭、挪威、瑞典、南韓、馬來西亞、緬甸、菲律賓、澳洲、內地以及台灣等地區及國家。



June 2015

"Impressions" – Environmental Artworks in HKIEd was organised by the Department of Cultural and Creative Arts. The exhibition's aim was to display installation artworks created by visual arts students around the campus for staff, students and the community to experience.

《印象》「視覺藝術作品展覽2015」為教院視覺藝術學生作品展,由本校文化與創意藝術學系主辦,讓教院教職員、學生及公眾人士觀賞,校園不同角落的裝置藝術創作。









May 2015



HKIEd held its President's Commendation Scheme Award Presentation Ceremony 2014-15 on 4 May to commend students on their outstanding achievements outside of academic studies in the past year. Eleven students were awarded a President's Commendation or Certificate of Achievement for their excellent performance in four areas.

五月四日·教院舉行「校長嘉許計劃2014-15」頒獎典禮·表揚過去一年學術以外四個 範疇表現超卓的學生。今年共有十一名學生獲頒「校長嘉許狀」或「傑出表現獎」。

April 2015

HKIEd held its Scholarship Presentation Ceremony 2015 on 27 April to recognise students with outstanding performance in various areas. 544 scholarships worth over HK\$12.7 million were awarded.

四月二十七日·教院舉行二零一五年獎學金頒授典禮· 表揚在不同範疇表現傑出的學生。年內共頒發五百四十 四項獎學金·金額逾一千二百七十萬港元。



March 2015



Six outstanding individuals were named Honorary Fellows for their remarkable accomplishments and contributions to the Institute, educational development and the betterment of society at large. They were Mr Chu King-yuen, BBS, MH, JP, Dr Maggie Koong May-kay, BBS, Professor Lee Yue-hong, Mr Leung Kee-cheong, Mr Carlson Tong, SBS, JP, and Mr George Wong Yui-lam.

教院本年度榮譽院士頒授典禮上,六位傑出領袖獲頒授榮譽院士銜,表彰他們的卓越成就,以及對教院、教育與社會的貢獻。六位榮譽院士為:朱景玄先生,BBS,MH,JP、孔美琪博士,BBS、李汝匡教授、梁紀昌先生、唐家成先生、SBS,JP與黃鋭林先生。

November 2014

Four distinguished individuals were conferred Honorary Doctorates at the 20th Congregation in recognition of their remarkable contributions to social progress and the betterment of the humanities and education. They were Professor Howard E. Gardner, Doctor of Education, *honoris causa*, Mr Joseph Koo Ka-fai, MBE, BBS, Doctor of Humanities, *honoris causa*, Mr Lau Ming-wai, BBS, JP, Doctor of Social Sciences, *honoris causa*, and Mr Shen Jinkang, BBS, MH, Doctor of Education, *honoris causa*.

教院第二十屆畢業典禮上,四位傑出人士獲頒授榮譽博士學位,表揚他們為教育發展、社會進步和人類福祉作出的重大貢獻。他們是:霍華德·加德納教授(榮譽教育學博士學位)、顧嘉煇先生,MBE·BBS(榮譽人文學博士學位)、劉鳴煒先生,BBS·JP(榮譽社會科學博士學位)與沈金康先生,BBS·MH(榮譽教育學博士學位)。

